
Til medlemmane i SMU

Referanser:

Dykkar:
Vår: 14/1987- 14/21594

Saksbehandlar:

Torill Persson Solli
torill.persson.solli@lindas.kommune.no

Dato:

23.09.2014

Referat frå SM U-møte 22.09.14

Til stades:

Bente Merethe Færø (FAU}, Ane Johanne Hågensen (FAU}, Eli A. Aakre (FAU), Mathilde H. Fykse (FAU)

Sveinung Toft (kommunestyret}, Torill Persson Solli (rektor}, Nina Eide (lærarane}, Rune Guld brandsy

(lærarane}, Gullborg Tresnes (andre tilsette} og Julie Nedreås (elevane}.

Sakliste:

Sak 01/2014-15 Godkjenning av
a} Innkalling

b) Sakliste

Vedtak: Innkalling og sakliste er godkjent

Sak 02/2014-15 Skriv og meldingar
a} Teieplikt
b) Opplæringslova kap. 9A

Rektor gjekk gjennom reglar om teieplikt og innhaldet i Opplæringslova kap. 9a

Sak 03/2014-15

Sak 04/2014-15
Vedtak:

Nytt fråskulen
Rektor informerte om ein alvorleg hending mellom to elevar på skulen.

Konstituering av skulemiljøutvalet 2014-2015

Leiar: Sveinung Toft

Nestleiar: Ane Johanne Hågensen

Skrivar: Torill Persson Solli

Post
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Kvernhusmyrane 20, 5914 Isdalstø
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Sak 05/2014-15

Sak 06/2014-15

Arsplan for skulemiljutvalet
Saker som er naturleg å ta opp i SMU er m.a.: Leikeplasskontrollen,
Elevundersøkinga, Vedlikehald av uteområdet.
Nærare årsplan kjem ein tilbake til. Saker som også skal opp er dei tre sakene som
FAU la fram under ymse, sjå sakene 06/2014-15, sak 07 /2014-15 og sak 08/2014-
15.

Rutinar når elevar er vekke frå skulen
FAU kom med ønskje om utarbeiding av rutinar for varsling dersom elevar er vekke
frå skulen.

Vedtak: Skulen drøfter saka og kjem med forslag.

Sak 07/2014-15 Grillhytte
FAU kom med ynskjer om at det vert sett opp ei grillhytte på uteområdet til skulen.
FAU vil dekke materiale. Kanskje ungdomsskulen kan byggje hytta?

Vedtak: Skulen drøfter saka og kjem med forslag.

Sak 08/2014-15 Veglys
FAU kom med ynskje veglys langs vegen frå Dyrhovden til skulen for å sikre trygg
skuleveg for elevane som går langs vegen. Vegdekke frå ungdomsskulen til
barneskulen er for dårleg. Dette må takast opp med kommunen.

Neste møte vert 10. november 2014, kl. 1830.

Med helsing

Torill Persson Solli
rektor

Dette dokumentet er elektronisk godkjent og har difor ingen signatur.
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